
Proslava krajevnega
praznika

V KS Zadvor smo letos drugih
praznovali svoj krajevni praznik
13. julij v spomin na taisti dan
leta 1941, ko se je trinajst doma-

' činov umaknilo pred fašistično
aretacijo v gozd Molnik in tam
ustanovilo partizansko Molniško
četo. Krajani KS Zadvora ta dan
praznuje jo vsa leta po vojni, le da
do lani nismo sprejeli odloka o
uzakonitvi krajevnega praznika.

Na praznovanje smo se pri-
pravljali že nekaj časa poprej, v
soboto 8. julija pa je bila v dvo-
rani zadružnega doma svečana
seja krajevne skupnosti. Pričel jo
je predsednik zbora delegacij
Janez Alič, svečani govor pa je
pripravila predsednica KO ZB
NOV Sostro-Podlipoglav Tončka
Berčičeva. Prav ona je bila 12. ju-
lija 1941 tisti člen v verigi, ki je
fašistom onemogočila aretacijo
najboljših sinov tega kraja, usta-
noviteljev partizanske Molniške
čete. Zborovalce sta prisrčno
pozdravila tudi pionirka in pionir
OŠ Toneta Trtnika-Tomaža So-
stro.

Med svečano sejo je na predlog
KK SZDL Zadvor Stane
Keber-Kogo izročil odlikovanja
in priznanja OF, ob svoji 80-let-
nici pa je Andrej Alič prejel red
republike z bronastim vencem za
zasluge med vojno in po njej pri
graditvi organizacije ZB NOV
Sostro-Podlipoglav. Vsem odli-
kovancem iskrene čestitke.

Zaključno praznovanje kra-
jevnega praznika je bilo pri bru-
narici turističnega društva Zad-
vor. Zbranim občanom in gostom
je spregovoril predsednik sveta
KS Zadvor Franci KOSlR, ki je
ponovno poudaril pomen dejanj
pred37 leti v Molniku. Popodeli-
tvi pokalov in priznanj ter prak-
tičnih nagrad vsem, ki so sodelo-
vali pri športnih prireditvah v čast

krajevnega praznika, je predsed-
nik IS SML Albin VENGUST
odprl novo TRIM stezo, ki bodi
od brunarice 1500 metrov daleč v
gozdove in prav toliko nazaj, v vi-
šinski razliki 100 metrov. Tovariš
Vengust je bil načrtovalec steze,
traser in eden najpomembnejših
organizatorjev gradnje TRIM
steze. V svojem nagovoru je pou-
daril, da je to prva TRIM steza v
naši občini, ki se je bodo seveda
lahko posluževali vsi Ljubljanča-
ni, zlasti še šolska mtadina. TRIM
steza namreč ne bo omogočala
samo gojitev »svojih disciplin«,
temveč bo imela na voljo tudi
garderobne omarice in tuše, tako
da bo obiskovalec lahko svojo
odvečno obleko pustil v garde-
robi in jo zaklenil, ob povratku pa
bo imel možnost, da se bo stuširal
s toplo in mrzlo vodo. Spodbudne
so bile tudi Vengustove besede o
tem, da bo treba iniciatorjem še v
marsičem pomagati. Ne gre samo
za TRIM stezo, marveč tudi za
njeno okolico pa tudi za razširitev
prepotrebnih športnih objektov v
bližini. Prepričani smo, da do
njegove besede padle na plodna
tla in da bomo s skupnimi močtni
še marsikaj dddali, kar pogre-
šamo in kar je moč postoriti.

Potem je bilo okoli brunarice
in na TRIM stezi zelo živahno. K
temu so pripomogli tudi inuzika,
dobra pijača in jedila na žaru.

Pa še tole:
Ko zaključimo neko prireditev,

smo vsi veseli, ugotavljamo pa. da
smo tudi še kaj prezrli za kar naj-
boljšo izvedbo. Človek dobi vtis,
da slone take prireditve le na
nekaj osebah. Vemo pa. da so
stvar nas vseh in dobro premisli-
mo, komu zaupamo izvedbo. Ko
pa se dogovorimo, potem izpe-
Ijemo vsak svojo nalogo.
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